

S9-1
第 622 章

附表 9
第 1 條

Schedule 9
Section 1

S9-2
Cap. 622

附表 9

[第 912 及 920 條]

對《公司條例》(第 32 章) 及其附屬法例的相應及相關 修訂

1-164. (已失時效而略去 —2014 年第 1 號編輯修訂紀錄)

165. 廢除《公司 (豁免陳述營業額) 令》

《公司 (豁免陳述營業額) 令》(第 32 章 , 附屬法例 D) ——
廢除該命令。

166. 廢除《公司 (指明名稱) 令》

《公司 (指明名稱) 令》(第 32 章 , 附屬法例 E) ——
廢除該命令。

167-199. (已失時效而略去 —2014 年第 1 號編輯修訂紀錄)

200. 廢除《公司 (上市公司的財務摘要報告) 規例》

Schedule 9

[ss. 912 & 920]

Consequential and Related Amendments to Companies Ordinance (Cap. 32) and its Subsidiary Legislation

1-164. (Omitted as spent—E.R. 1 of 2014)

165. Companies (Exemption from Statement of Turnover) Order repealed

The Companies (Exemption from Statement of Turnover) Order
(Cap. 32 sub. leg. D)—
Repeal the Order.

166. Companies (Specification of Names) Order repealed

The Companies (Specification of Names) Order (Cap. 32 sub. leg.
E)—
Repeal the Order.

167-199. (Omitted as spent—E.R. 1 of 2014)

200. Companies (Summary Financial Reports of Listed Companies) Regulation repealed

S9-3
第 622 章

附表 9
第 201 條

《公司(上市公司的財務摘要報告)規例》(第 32 章, 附屬法例 M)——

廢除該規例。

201. 廢除《公司(修訂帳目及報告)規例》

《公司(修訂帳目及報告)規例》(第 32 章, 附屬法例 N)——

廢除該規例。

(編輯修訂——2013 年第 1 號編輯修訂紀錄)

Schedule 9
Section 201

S9-4
Cap. 622

The Companies (Summary Financial Reports of Listed Companies) Regulation (Cap. 32 sub. leg. M)——

Repeal the Regulation.

201. Companies (Revision of Accounts and Reports) Regulation repealed

The Companies (Revision of Accounts and Reports) Regulation (Cap. 32 sub. leg. N)——

Repeal the Regulation.

(Amended E.R. 1 of 2013)